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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Matolcsy György, a Magyar Nemzeti Bank 
elnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meghaladja-e az infláció valóságban a 6-7%-ot?" 

Tisztelt Elnök úr!

Hiába a fizetések sokat hangoztatott  emelkedése, hétköznapi beszélgetésekből hamar kiderül, az
emberek úgy érzik,  mégsem marad  több a  hónap  végén,  hiszen  az  árak  is  szép  emelkedésnek
indultak. "Nem kell közgazdasági tudósnak lenni ahhoz, hogy kiderüljön, az inflációs számok nem
tükrözik avalós helyzetet" - derült ki az InfoRádió egyik adásából, amelynek Virág Barnabás, az
MNB ügyvezető igazgatója  és Szabó László,  a Hold Alapkezelő elnöke volt  a vendége.  Ebben
elhangzott, hogy az inflációs mérés gyakorlatilag a 20. századra lett kitalálva, így a 21. században a
mérési módszerek már pontatlanok.

A magyar inflációs mutatószám sem képes jól kifejezni, hogy a magyarok egyre többet költenek
magánegészségügyre,  amelynek  árai  az  elmúlt  években  a  többszörösére  emelkedtek,  illetve  az
albérleti  díjak  és  az  ingatlanárak  brutális  emelkedése  nem  jelenik  meg  jól  amagyar  inflációs
adatban.  Egyes  szakértők  szerint,  ha  a  lakhatási  kiadások  is  a  30%-ot  tennék  ki  a  fogyasztói
kosárnak, mint ahogy az Nyugat-Európában bevett, akkor nem hogy 2-3, hanem 6-7%-os inflációról
beszélhettünk volna az elmúlt években Magyarországon.

A fentiekre tekintettel kérdezem Elnök urat:

Helyes-e, hogy sem a magánegészségügyi kiadások, sem a lakhatási költségek nem jelennek
meg helyesen az inflációs számokban?Mikor várható ebben változás?


